

Philips x Le Paris Cafe festival – Terms and Conditions [EN]

By entering this prize draw, participants agree to be bound by these terms and conditions.

1. **Organizer:** The present contest (hereinafter the "Contest") is organized by Versuni Netherlands B.V., located at Claude Debussylaan 88, 1082 MD, Amsterdam (hereinafter the "Organizer").

The Organizer mandates Avent Media SAS (hereinafter "Avent Media"), located at 255 boulevard Pereire, 75017 Paris, France, to manage the acquisition and collection of participants' data as part of the Contest.

2. **Eligibility:** The Contest is exclusively open to residents of mainland France aged 18 and over. Only one entry per person is allowed.

Employees of Versuni and their immediate family members are not eligible to enter.

To be eligible to win, participants should consent to receiving marketing communications from Versuni by ticking the opt-in box.

3. **Deadline:** To participate, users must complete the dedicated online registration form by 12:00 PM CET on April 8th, 2026, and accept these terms & conditions.

4. **Prizes: Ten (10) winners** will be randomly selected, and each winner will receive **two (2) tickets** to the **Paris Café Festival**, representing a total of **twenty (20) tickets** to be won.
Each ticket has an individual retail value of **€24**.

The prize is personal, non-transferable, and cannot be exchanged for money or any other prize.

5. **Winner selection:** 10 winners will be chosen in a randomized draw from all eligible entries. The winner of a draw will be removed for a subsequent draw.

The winners will be contacted via email by Avent Media at the address provided during registration. We will make reasonable efforts to contact the winners. If a winner does not respond within 1 business day, the prize will be forfeited, and an alternative winner may be selected at random from the remaining eligible entries.

6. **Liability:** the Organizer shall not be held liable in the event of:
 - a. Technical issues preventing participation in the Contest.
 - b. Failure to receive the prize due to reasons beyond its control.

7. **Applicable law & regulations:** these terms & conditions and the Contest are governed by laws of Netherlands. Any disputes will be subject to the exclusive jurisdiction of the courts of Amsterdam.

8. **Data protection:** For more information on how we process personal data, see here: [Avent Media's Privacy Policy](#) & [Versuni's Privacy Policy](#).
9. **Contact:** for any questions regarding the Contest, feel free to reach out to us: PhilipsHomeID.Support@versuni.com.

Philips x Le Paris Café festival – Règlement [FR]

En participant à ce tirage au sort, les participants acceptent d'être liés par les présentes conditions générales.

1. Organisateur

Le présent concours (ci-après le « Concours ») est organisé par Versuni Netherlands B.V., situé à Claude Debussylaan 88, 1082 MD, Amsterdam (ci-après l'« Organisateur »).

L'Organisateur mandate Avent Media SAS (ci-après « Avent Media »), situé au 255 boulevard Pereire, 75017 Paris, France, pour gérer l'acquisition et la collecte des données des participants dans le cadre du Concours.

2. Éligibilité

Le Concours est exclusivement ouvert aux résidents de la France métropolitaine âgés de 18 ans et plus. Une seule participation par personne est autorisée.

Les employés de Versuni et les membres de leur famille proche ne sont pas éligibles à la participation.

Pour être éligibles au gain, les participants doivent consentir à recevoir des communications marketing de Versuni en cochant la case d'opt-in.

3. Date limite

Pour participer, les utilisateurs doivent compléter le formulaire d'inscription en ligne dédié avant le **8 avril 2026 à 12h00 (CET)** et accepter les présentes conditions générales.

4. Lots

Dix (10) gagnants seront tirés au sort, et chacun remportera deux (2) places pour le Paris Café Festival, soit un total de vingt (20) places mises en jeu.

Chaque place a une valeur unitaire de 24 €. Le lot est personnel, non transférable et ne peut être échangé contre de l'argent ou un autre lot.

5. Sélection des gagnants

Dix (10) gagnants seront désignés par tirage au sort parmi l'ensemble des participations éligibles.

Chaque gagnant tiré au sort sera exclu des tirages suivants. Les gagnants seront contactés par e-mail par Avent Media à l'adresse fournie lors de l'inscription. Nous nous efforcerons de contacter les gagnants. Si un gagnant ne répond pas dans un délai de **1 jour ouvré**, le lot sera perdu et un autre gagnant pourra être sélectionné au hasard parmi les participations restantes éligibles.

6. Responsabilité

L'Organisateur ne pourra être tenu responsable en cas de :

- a. Problèmes techniques empêchant la participation au Concours.
- b. Non-réception du lot pour des raisons indépendantes de sa volonté.

7. Droit applicable & réglementations

Les présentes conditions générales et le Concours sont régis par le droit néerlandais.

Tout litige sera soumis à la compétence exclusive des tribunaux d'Amsterdam.

8. Protection des données

Pour plus d'informations sur la manière dont nous traitons les données personnelles, consultez : la **Politique de confidentialité d'Avent Media** et la **Politique de confidentialité de Versuni**.

9. Contact

Pour toute question concernant le Concours, veuillez nous contacter à l'adresse suivante : **PhilipsHomeID.Support@versuni.com**.